
                                                                                                                                         
Dagsorden til bestyrelsesmøde hos Ann. 

Dato:  09. april   kl. 19:00 – ca. 21:30 

  

Deltagere: Eric - Gunnar - Ole - Ann - Else og Henrik via Facetime 

Afbud fra: 

Dagsordenspunkt 

 

Referat 

 

1. Godkendelse af dagsorden:  

 

OK 

2. Kassererskifte  

 

Helle har overtaget kassererjobbet midlertidigt ☺  

Det betyder, at vi stadig er på jagt efter en ny kasserer. 

3. Opfølgning på igangværende 

opgaver: 

 

Skrivelse til avisen om bestyrelsens arbejde fra 2014 – 2024.  

Beslutning: Ole gør artikel færdig og sender hurtigst muligt, 

senest udgangen af næste uge 

Ansøgning om tilladelse til at afholde Byttemarked og 

Sankt Hans. 

Beslutning: Else og Eric gør en ansøgning klar, Eric har 

søgt om Sankt Hans. 

 

4. Bymidten Der afholdes møde i bymidtegruppen den 17. april med flg. 

Dagsorden:  

 

1.Velkommen - præsentation af nye medlemmer  

2.Status – hvor langt er vi i bymidteplanen  

3.Opsamling på aftalte opgaver 

4.Enighed og beslutning om at det videre arbejde foregår på 

det besluttede grundlag 

5.Erfaringsudveksling - hvordan får vi finansieret midler til 

de øvrige dele af projektet? 

6.Indvielse af bymidten den 15. juni 2024  

7.Eventuelt 

Else og Eric orienterede. 

5. Fællesarrangement den 25. april. 

 

Ole, Gunnar og Else deltager. 

Vi ved pt ikke, hvor mange deltagere der kommer. 

Beslutning:  

Vi spørger Helle om vi kan får flere brugere på MobilePay. 

Arrangementet starter kl. 17.30 i foredragssalen. 

Pga mandskabsmangel spørger vi menighedsrådet, om de 

kan hjælpe med opgaverne (betaling for mad). 

6. Nye vejnavne til boligområdet ved 

V. Skibelundvej 

 

Sendes til Vejen Kommune senest den 21. april 24 

 

Arne Holm Petersen foreslår Lausbøl. Der har tilsyneladende 

ligget en gård på området der hed Lausbølgaard, så det er jo 



                                                                                                                                         
meget nærliggende at bruge dette navn. Området kan jo 

hedde Lausbøl. Henrik foreslår følgende: 

Men som jeg har forstået er der behov for en stam vej og 

flere under navne og da det er et område fra stor tiden med 

Odin og Thor synes jeg stamvejen skal hedde Gudernes 

Enge og de forskellige veje kunne være de gamle guder om 

man så skal vælge de gode eller de onde. Og med endelser 

som vej, vænge, gade eller allé, Odins vej, Sifs Alle, 

Thorsvej, Frejas Vænget, Friggs Alle, Thyras vej, Yduns 

alle, Njords Gade, Lokes Gad. 

I forbindelse med udgravningerne i området som har givet 

nogle fund, kan man evt. spørge Sønderskov Slot om navne 

fra området. 

Beslutning:  

Ovenstående videreformidles til kommunen. 

7. Økonomi/regnskab                . 

 

Vi kan pt ikke sige noget. Jf. pkt. 2. 

8. Hjemmeside og Facebook    

 

Hvad har vi af ønsker til de sociale medier? 

Ole arrangerer møde med Pætur, og hører om vi kan se en 

testversion snarest muligt. 

Nis Peter Schultz vil gerne overtage opdateringen af 

facebook og hjemmeside i en periode. 

Beslutning: Ole kontakter Pætur og finder en brugbar dato 

til et møde i en overskuelig fremtid. 

Else sender en ønskeseddel. 

9. Bylaugets deltagelse i byfesten 8-

12/5 

Henrik har kontakten til byfestudvalget. De vil gerne have en 

tilbagemelding fra os. Temaet er ”Askov samlet under et”. 

Beslutning: 

Vi deltager lørdag d. 11/5 kl. 11-16 Ann, Else, Henrik og 

Gunnar. Bl.a. med information om bymidten.  

Der holdes møde hos Gunnar den 2/5 kl. 10. 

10. Samtaleuge og indvielse af 

bymidten 

Nedenstående er formandens foreløbige tanker☺ 

Byttemarked etc. 

Hvem skal vi henvende os til ift. markedsboder? 

Skal vi bestille en flagallé og borde/bænke, skal der serveres 

noget? Evt. involvere Brugsen? 

Hvordan bygger vi markedet op? 

Hvem skal inviteres til indvielsen? 

Beslutning: 

15/6 Vi serverer kaffe og rundstykker.  

Vi nedsætter et udvalg: Else, Eric, Ann, Henrik og Ole. 

Der holdes møde 16/5 kl. 9.30 hos Henrik. 

 

11. Sankt Hans 

 

Arbejdsbeskrivelse vedhæftes. 

Beslutning: 

Ole søger en sanger. 

Ann finder heks hos SFO. 



                                                                                                                                         

 

 

Eric spørger om vi kan låne grill. 

Vi har fakler. De resterende punkter gennemgås til næste 

bestyrelsesmøde. 

 

12. Siden sidst Apropos årlige dialogmøder: 

De afholdes den 26 eller 27 juni. 

I år afholdes de lige før sommerferien, nemlig d. 26.-27.juni.  

 

Foreningsarrangement med DGI: 

DGI koster 1000,- kr. i timen. Menighedsrådet vil gerne 

have, arrangementet ligger sidst i august eller starten af 

september.  

Beslutning:  

Else taler med DGI og finder en dato, der kan foreligges de 

andre foreninger.  

 

Vejen Garden til juletræstænding: 

Vejen kommune kan ikke give en gratis dag med Vejen 

Garden. De koster ca 7000,- kr. 

Vi har fået tilbudt Sønderjysk Pigegarde i stedet.  

Beslutning:  

Ja tak til Sønderjysk Pigegarde. 

13. Interne opgaver som skal løses  

Punktet vil være tilbagevendende 

hele året. 

Fælles digital platform hvor bestyrelsen kan samle 

dokumenter og kommunikationen. 

Beslutning: 

Punktet tages med til mødet med Pætur. 

14. Evt.   

Dagsordenspunkter til næste møde den 7. 

maj hos Else 

Byfest, Samtaleuge – Sankt Hans – artikler til byblad (1. 

juli), dialogmøde.  


